
 

 

  
 

 
Referat af bestyrelsesmødet i BB. afd. 607 
  
Onsdag den 06-11-24 kl. 17.00 
 
Bestyrelseslokalet Hallingparken 7 stuen. 
 
Fremmøde af: Beimar, Nadia, Zeynep, Heini og Jytte 
 
Fraværende: Yildiz og Pia 
 
 
1. valg af dirigent og referent. 
 
Dirigent Nadia og referent Zeynep 
 
2. Godkendelse af sidste referat: Godkendt 
 

 
3. Nyt fra driften 
Der er styr på alle ekstra kælderrum. P-pladser på 
basket/fodboldbane er færdige, dette har kostet 0 kr. 
Lyskæden på flagstangen er sat op. Der bliver afholdt holdt 
cykel razzia i uge 11-12. Driften oplyser at der er 2 store 
vandskader i 607. 
 
4. Nyt fra gårdrådet 
 
Der er ansøgt om penge fra boligselskabet, til at holde en 
jubilæumsfest i det nye år, da afdeling 607 fyldte 50 år i år. 



 

 

 
5. nyt fra diverse udvalg:  

HP4 der har været afholdt møde med landsbyggefonden i 
dag omkring ansøgning til renovering af lavhusene. Man 
har stadigvæk ikke accepteret udbuddet fra Sveco. 
Perlens styregruppe der søges nu om en ny 
cafémedarbejder, i sted for en ny husbestyrer bliver 
Bettina 1 dame i sted for. 
 

6. Nyt fra formanden: Der er kommet brev ud omkring en 
stigning i fjernvarme på 19,5%. Der vil der blive varslet at 
alle beboernes aconto varme blive sat op, så man ikke 
risikere en stor regning ved næste opgørelse.  
 

7. Parkering/lade stander: Man er i dialog med kommunen 
omkring at få lov til at etablere p-pladser på nordsiden.  
 
 

8. Motionsklub: Afventer stadigvæk svar på 
administrationen. 

  
 

9. næste møde: 08-01-2025  
 

 
 
 
 
       Venlig hilsen 
 
Bestyrelsen 607 


